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Abstract (en)
[origin: CN105546444A] The invention relates to a lighting device (2) for a motor vehicle having a dust-proof cover (6) and a ventilation connection
portion (14) that leads into an inner space (12) of the lighting device (2), wherein an opening (50) of the ventilation connection portion (14) connects
edges (32; 24) of the dust-proof cover (6), and the opening (50) is substantially slot-shaped along the edges (32 24).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Beleuchtungseinrichtung (2) für ein Kraftfahrzeug mit einer Abdeckscheibe (6) und einer Lüftungsverbindung (14), die
in einen Innenraum (12) der Beleuchtungseinrichtung (2) führt, wobei eine Öffnung der Lüftungsverbindung (14) sich an einen Rand (32; 24) der
Abdeckscheibe (6) anschließt, und wobei sich die Öffnung im Wesentlichen schlitzförmig entlang des Randes (32; 24) erstreckt.
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